
UCHWAŁA NR 352/LX/2022 
RADY MIEJSKIEJ W DUBIECKU 

z dnia 2 listopada 2022 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina 

Na podstawie art. 18 ust.2 pkt.15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz.U. z 2022 r. 
poz.559 z późn.zm.) oraz art. 9 ust.2 i art.13 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach ( Dz.U z 2018 r. 
poz.870), Rada Miejska w Dubiecku uchwala, co następuje : 

§ 1. Po rozpatrzeniu petycji Wójta Gminy Solina z dnia 13 września 2022 r. Rada Miejska w Dubiecku 
wyraża poparcie działań w zakresie oczyszczania dorzeczy Jeziora Solińskiego i Jeziora Myczkowieckiego. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Dubiecku. §3 Zobowiązuje się 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dubiecku do zawiadomienia wnoszącego petycję o sposobie jej 
załatwienia. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 
Miejskiej 

 
 

Jerzy Brożyna 
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Uzasadnienie 

W dniu 13 września 2022 r. do Rady Miejskiej w Dubiecku wpłynęła petycja Wójta Gminy Solina 
w przedmiocie poparcia działań w zakresie oczyszczania dorzeczy Jezior Solińskiego i Jeziora 
Myczkowieckiego. 

Zgodnie z art.9 ust.2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach, petycja złożona do organu stanowiącego 
jednostki samorządu terytorialnego jest rozpatrywana przez ten organ. Powyższy przepis koresponduje 
z regulacją zawartą w ustawie z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Rada gminy rozpatruje[ ... ] 
petycje składane przez obywateli, w tym celu powołuje Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

W związku z powyższym, Przewodniczący Rady Miejskiej w Dubiecku pismem z dnia 15.09.2022 r. 
skierował petycję na posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Zgodnie z § I 09 Statutu Miasta i Gminy 
Dubiecko, rozpatrzenie petycji przez Komisję obejmuje analizę i przygotowanie dla Rady stanowiska 
w sprawie sposobu załatwienia petycji oraz przekazanie go Przewodniczącemu Rady. 

Na posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. Komisja, po rozpatrzeniu wniosku będącego przedmiotem 
petycji uznała, że inicjatywa i działania wnoszącego petycję zasługują na poparcie a tym samym petycja w tym 
zakresie jest uzasadniona. 

Rada Miejska przychylając się do stanowiska Komisji uznała, że ze względu na potrzebę zachowania 
walorów krajobrazowych, unikatową florę i faunę, stanowiących o wartości i bogactwie naturalnym a także ze 
względu na utrzymanie i wzrost atrakcyjności rekreacyjnej akwenów Jeziora Solińskiego i Jeziora 
Myczkowieckiego, pełniących równocześnie rolę rezerwuarów wody pitnej dla mieszkańców okolicznych gmin 
i turystów działania mające na celu oczyszczanie dorzeczy tych zbiorników wodnych i zabezpieczenie ich 
przed dalszą dewastacją zasługują na poparcie. 

Mając powyższe na uwadze, dla dobra ogółu warto wesprzeć starania o środki finansowe ns realizację 
inwestycji służących ochronie środowiska, stąd podjęcie uchwały przez Radę Miejskąjest uzasadnione. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

Jerzy Brożyna 
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